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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

amely készült: Sződ Község Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 2015. február 5. napján 
18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének üléséről. 

Napirendi pontok: 

1. A közterület elnevezés, átnevezés és a házszámozás rendjéről szóló rendelet megalkotása 
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 

2. Előzetes tájékoztatás az önkormányzat és az intézmények 2015. évi költségvetéséről 
Előterjesztő: Hertel László polgármester  

3. Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. évi Munkatervének 
megtárgyalása  
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

4. A Sződi Hunyadi János Általános Iskola üzemeltetési jogával kapcsolatos egyeztetés  
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

5.  A Csupafül Egységes Óvoda és Bölcsőde csoportszámának felülvizsgálata 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

6. A Csupafül Egységes Óvoda és Bölcsőde intézményben vezetői munkakörben 
foglalkoztatott közalkalmazott pótlékának megtárgyalása (zárt ülés keretében) 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

7. A 2015. évi közmunkaprogrammal kapcsolatos tájékoztatás  
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

8. Nagymaros Város Önkormányzat előterjesztésének megtárgyalása az útdíj bevezetésével 
kapcsolatosan 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

9. Melegételosztással kapcsolatos tájékoztatás 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

10. A Dózsa György út és a Váci Mihály utca közötti útszakasz kiépítésével kapcsolatos 
tájékoztatás 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

11. Egyebek 
 

Hertel László polgármester üdvözli a képviselő-testület tagjait, a jegyzőasszonyt, a 
jegyzőkönyvvezetőt. Megállapítja, hogy a 7 fős képviselő-testületből 5 képviselő jelen van, a 
képviselő-testület határozatképes. 
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Puskás Szilveszter alpolgármester jelezte, hogy később érkezik az ülésre, Erdélyi Balázs nem jelezte 
távollétét.  

Ismerteti az ülés napirendi pontjait, és ismerteti azt az ügyet, amely az Egyebek napirendi pontban 
kerül megtárgyalásra.  

 Sződ Községért Közalapítvány kuratóriumi tagok lemondásának elfogadása, az új tagok 
megválasztása 

 Tájékoztatás a térfigyelő kamerarendszer kiépítésére vonatkozó pályázattal 
kapcsolatosan 

 DMRV Zrt levelének ismertetése 

 Volán Zrt megkeresésének ismertetése 

A kiegészített napirendi pontokat a képviselők 5 igen szavazattal elfogadják. 

A mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének – figyelembe véve a sorrendet – képviselőt Podhorszkiné dr. 
Buránszki Bernadett képviselőasszonyt javasolja.  A képviselő-testület 5 igen szavazattal 
Podhorszkiné dr. Buránszki Bernadett képviselőasszonyt jegyzőkönyv hitelesítőnek elfogadja. 

1. A közterület elnevezés, átnevezés és a házszámozás rendjéről szóló rendelet megalkotása 
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy ezt a napirendi pontot a jegyzőasszony fogja a 
testület elé terjeszteni. Átadja a szót a jegyzőasszonynak. 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: A Pest Megyei Kormányhivatal felhívással élt a Pest Megyei 
Önkormányzatok felé, hogy tegyenek eleget a közterületek elnevezésére vonatkozó rendeletalkotási 
kötelességüknek.  

A Mötv. 51.§(5) bekezdése kimondja, hogy a közterület elnevezésének rendjét a települési 
önkormányzat rendeletben állapítja meg, a 143.§ (3) bekezdése pedig felhatalmazást ad a települési 
önkormányzat számára a közterület elnevezésének, valamint az elnevezésük megváltoztatására 
irányuló kezdeményezés és a házszám-megállapítás szabályait tartalmazó rendelet megalkotására, 
amely jogalkotási kötelezettséget keletkeztet az önkormányzat számára. A rendelet tervezete 
kiküldésre került a képviselők részére.  

Hertel László: Kéri a képviselőket, hogy mondják el javaslataikat, véleményüket a rendelet 
tervezettel kapcsolatosan. 

Puskás Szilveszter alpolgármester megérkezett az ülésre, a testület létszáma 6 főre módosul. 

Javaslat, észrevétel nem érkezett a képviselők részéről, kéri, hogy szavazzon a képviselő-testület a 
rendelet megalkotására vonatkozóan. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az 
alábbi rendeletet alkotja:  
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SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  AZ 
1/2005.(II.05.)  SZÁMÚ, A KÖZTERÜLET ELNEVEZÉS, ÁTNEVEZÉS ÉS A 

HÁZSZÁMOZÁS RENDJÉRŐL SZÓLÓ RENDELETE 
 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete A közterület elnevezés, átnevezés és a 
házszámozás rendjéről szóló rendeletet a mellékletben foglaltak szerint megalkotja. 

Határidő: azonnal                                                                                   Felelős: polgármester 

2. Előzetes tájékoztatás az önkormányzat és az intézmények 2015. évi költségvetéséről 
            Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy az önkormányzat és intézményeinek 2015. évi 
költségvetés tervezete a képviselők részére kiküldésre került, a törvényben meghatározott határidőn 
belül.  

A polgármester részletesen ismerteti intézményenként a költségvetési tételeket. 

Erdélyi Balázs képviselő megérkezett, a képviselő-testület létszáma 7 főre módosul. 

A végleges költségvetés elfogadására a következő testületi ülésen kerül sor, de előtte a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság részletese meg fogja azt megtárgyalni. Kéri a képviselőket, hogy aki tud, vegyen 
részt a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén. 

Kéri a képviselőket, hogy a költségvetéssel kapcsolatosan, módosítási javaslataikat szíveskedjenek 
jelezni majd a bizottsági ülésen.  

Felkéri Erdélyi Balázst, a Kultúráért felelős tanácsnokot, hogy a következő ülésre tegyen javaslatot a 
Faluház bérleti díj mentességére vonatkozóan, vagyis arra, hogy mely csoportok, egyesületek 
használhatnák térítésmentesen a Faluház helyiségeit. 

Továbbá kéri Juhász Istvánt, a Sport ügyekért felelős tanácsnokot, hogy a következő képviselő-
testületi ülésre tegyen javaslatot arra vonatkozóan, hogy mely csoportok, egyesületek használják 
térítésmentesen az általános iskola tornatermét.  

A tanácsnokok jelezték, hogy a felkérésnek eleget tesznek.  

Szükségszerű lenne, hogy az iskolai étkeztetés az iskolában biztosítjuk a gyermekek részére, ne pedig 
a Faluházban, ahol ez jelenleg történik. Az iskola udvarán van egy épület, ahol ez elvileg kivitelezhető 
lenne. Amint lehetősége lesz az önkormányzatnak az étkező kialakítására, a megvalósítást 
megvitatásra a javaslom.  

 

3. Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. évi Munkatervének 
megtárgyalása  
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a képviselő-testület 2015. évi munkatervének 
tervezete a képviselők részére megküldésre került. Kéri a képviselőket, hogy akinek ezzel 
kapcsolatosan módosítási javaslata van, szíveskedjen jelezni. 
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Papp István: Ez egy tervezet, amennyiben évközben további ügyek megtárgyalása válik szükségessé, 
akkor ez a munkaterv módosul.  

Hertel László: A képviselők részéről további hozzászólás nincs, szavazásra bocsájtja a munkaterv 
elfogadását. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

1/2005.(II.05.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete, a Képviselő-testület 2015. évi munkatervét a 
mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  

Határidő: azonnal                                                                                   Felelős: polgármester 

4. A Sződi Hunyadi János Általános Iskola üzemeltetési jogával kapcsolatos egyeztetés  
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy Sződ Község lakossága a 2014. évi helyi 
önkormányzati választásokat követően, Nevelek településrész leválásával 3000 fő alá csökkent. A 
lakosságszám csökkenése lehetővé teszi, hogy a Sződi Hunyadi János Általános Iskola üzemeltetését 
az önkormányzat átadja a Magyar Állam részére. Az erre vonatkozó igényt a helyi választást követő 
év március 31. napjáig nyújthatja be az önkormányzat.  

Javasolja, hogy Sződ Község Önkormányzata a Sződi Hunyadi János Általános Iskola üzemeltetését 
adja át a Magyar Állam részére ugyanolyan feltételekkel, mint amilyen feltételekkel a szomszédos, 
3000 fő alatti önkormányzatok adták át. Ugyanis az ez évi költségvetésünkben, az iskola üzemeltetése, 
16 millió forint kiadást jelent az önkormányzatnak.  Ez azt eredményezi, hogy önkormányzatunk 
költségvetési egyensúlyát csak az előző években felhalmozott megtakarításokból tudja biztosítani, ami 
rohamosan csökken, fejlesztésre nem marad forrás, a központi költségvetés az iskola üzemeltetésére 
jelenleg semmilyen forrást nem biztosít.  

Kéri a képviselőket, hogy mondják el ezzel kapcsolatosan véleményüket, javaslatukat.  

Papp István: Az iskola üzemeltetési jogának átadása a költségvetést is érinteni fogja. Javasolja, hogy 
az iskola üzemeltetését adja át az önkormányzat.  

Hertel László: A képviselők részéről további észrevétel nincs az előterjesztéssel kapcsolatosan, 
szavazásra bocsájtja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal 
az alábbi határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

2/2005.(II.05.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Sződ Község 
Önkormányzata által működtetett, és Klebelsberg Intézményfenntartó Központ által fenntartott 
Sződi Hunyadi János Általános Iskola működtetési jogát – Sződ Község lakosságának 3000 fő 
alá történő csökkenése miatt-  2015. január 01. napjától kezdődően át kívánja adni a Magyar 
Állam részére. 

Határidő: 2015. március 31.                                                                               Felelős: polgármester 
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5.  A Csupafül Egységes Óvoda és Bölcsőde csoportszámának felülvizsgálata 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a gyermek létszámadatok, valamint az óvoda 
működtetésére járó állami támogatás figyelembevételével szükségessé válik, hogy egy csoporttal 
csökkentésre kerüljön a következő tanévtől az óvodai csoportok száma. Ezzel kapcsolatosan 
egyeztetésre került sor az intézményvezetővel is. Jelenleg 7 csoport működik az intézményben. 
Létszámleépítést úgy valósul meg, hogy nem kell elküldeni senkit, ugyanis ez évben többen nyugdíjba 
mennek, és a megüresedett helyek nem kerülnek betöltésre.   

Kéri a képviselőket, hogy mondják el véleményüket az előterjesztéssel kapcsolatosan.  

Juhász István: A javaslattal egyetértek, mivel ez költség megtakarítást eredményez.  

Hozzászólást a képviselők nem jeleztek, szavazásra bocsájtja a javaslatot. Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

3/2005.(II.05.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Csupafül Egységes Óvoda 
Bölcsöde intézményben 2014/15 nevelési év végéig egy óvodai csoport kerüljön megszüntetésre. 

A csoportcsökkentés következtében az óvodapedagógusok és dajkák létszámleépítését 
bérköltségnövekedés nélkül kell végrehajtani. 

Határidő: 2015. augusztus 31.                                                                            Felelős: polgármester 

 

6. A Csupafül Egységes Óvoda és Bölcsőde intézményben vezetői munkakörben 
foglalkoztatott közalkalmazott pótlékának megtárgyalása (zárt ülés keretében) 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László polgármester zárt ülést rendel el a személyi ügy megtárgyalására 

Zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza a napirendi pont megtárgyalását. 

Dávid Tamás távozik a képviselő-testületi ülésről, a képviselő-testület létszáma 6 főre módosul.  

7. A 2015. évi közmunkaprogrammal kapcsolatos tájékoztatás  
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy az elmúlt évben a Gödöllő-Vác Térségi 
Környezetvédelmi és Vízgazdálkodási Társulat a közfoglalkoztatási program keretében 11 főt 
foglalkoztatott. Az önkormányzatnak személyenként 6.600.- forint/hó hozzájárulást kellett fizetnie a 
társulás részére, mivel a társulás az adminisztratív munkára nem kap a költségvetésből támogatást. 
Ebben az évben a keretszerződés 5 fő 9 hónapra történő alkalmazására vonatkozik. A 
közfoglalkoztatás az önkormányzatnak személyenként 6.600.- forintot, összesen 297.000.- forintot kell 
fizetnie havonta a Társulás részére. A megállapodás aláírásához szükséges a polgármester testületi 
felhatalmazása. Továbbá javaslom, hogy 5 fő helyett 10 főt foglalkoztasson a társulás, ugyanis ezáltal 
több, mint valószínű, hogy Sződ Községben az összes munkára fogható munkanélküli foglalkoztatva 
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lenne. Ezáltal jóval kevesebben szorulnának segélyre, és a szociális keretből –annak ellenére, hogy a 
társulásnak 10 főre biztosítanánk a 6.600.- forint/fő/hó hozzájárulást- kevesebb rászoruló személynek 
nagyobb támogatást lehetne biztosítani.  

 Kéri a képviselőket, hogy akinek ezzel kapcsolatosan kérdése, észrevétele van, jelezze. 

Erdélyi Balázs: Milyen munkát végeznek a Társulásnál foglalkoztatott közmunkások? 

Hertel László: A társulat és az önkormányzat kezelésében lévő patakokat, vízfolyásokat tisztítják, 
kaszálják.  A képviselők részéről további kérdés nem merült fel, szavazásra bocsátja az előterjesztést. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

4/2005.(II.05.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Gödöllő-Vác Térségi Környezetvédelmi és 
Vízgazdálkodási Társulat által, a Közfoglalkoztatási Program keretében foglalkoztatott 
munkavállalók alkalmazására vonatkozó Megállapodást elfogadja. 

Felhatalmazza Hertel László polgármestert a Megállapodás aláírására.  

Határidő: azonnal                                                                                   Felelős: polgármester 

8. Nagymaros Város Önkormányzat előterjesztésének megtárgyalása az útdíj bevezetésével 
kapcsolatosan 

            Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy előzetesen kiküldésre került Nagymaros Város 
Önkormányzat megkeresése az útdíj bevezetésével kapcsolatosan. Kérte a képviselőket, hogy küldjék 
meg elektronikus úton állásfoglalásukat a javaslattal kapcsolatosan. A képviselők részéről észrevétel 
nem érkezett.  

9. Melegételosztással kapcsolatos tájékoztatás 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy 2015. január 19. napján az Önkormányzat és a 
Baptista Szeretetszolgálat megállapodást kötött, az ingyenes meleg étkeztetés biztosítására. Az 
ételosztásra bárki elmehet, aki ezt igényli, jelenleg 50-60 adag étel kerül kiosztásra 

Az önkormányzatnak a helyet, illetve az étkezéshez szükséges eszközöket kell biztosítania. A szociális 
segélykeret terhére került ez a kiadási tétel a költségvetés tervezetébe. Ezt a szolgáltatást 
előreláthatólag egész évben biztosítani tudja a szervezet.  A Szeretetszolgálat a házi segítségnyújtás, 
illetve a szociális étkeztetést is biztosítani tudja a községben, amennyiben erre vonatkozóan az 
önkormányzattal megállapodást köt. Jelenleg az egyeztetés folyamatban van.  

 A Dózsa György út és a Váci Mihály utca közötti útszakasz kiépítésével kapcsolatos 
tájékoztatás 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 
 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy célszerű lenne a Dózsa György út és a Váci Mihály 
út közötti gyalogutat gépjárműforgalom lebonyolítására alkalmas úttá alakítani.  
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Puskás Szilveszter:  Véleménye szerint a közbiztonság tekintetében ez hátrányt jelentene az érintett 
utca lakóinak, ugyanis az a tapasztalat, hogy a zsákutcában kevesebb a betörés.  

Hertel László: A rendezési terv tartalmazza ezt az utat.  

Juhász István:  A tűzoltók nem tudják megközelíteni csak egy felől a Váci Mihály utca. Tűzesetnél az 
út kiépítésénél lenne az útnak kijárata is.  

Hertel László: Feltöltött területről van szó.  Gépi egyengetési munkát kellene végezni, aTece-patakra 
egy hidat kellene építeni, és egy kőszórt utat lehetne építeni.  

Puskás Szilveszter: Egy jó járda, illetve egy bicikliút sokkal célszerűbb lenne. A hidat úgy kell 
kialakítani, hogy gépjárműforgalomra alkalmas legyen. 

Papp István: Akik a Váci Mihály utcában laknak, ők kérték az út kialakítását. Én javaslom, hogy ez a 
beruházás csak akkor valósuljon meg, amennyiben a költségvetés ezt lehetővé teszi.  

Puskás Szilveszter: Javasolja, hogy kérdőív segítségével végezzen az önkormányzat felmérést az 
érintett lakosok körében, hogy egyáltalán szeretnék-e, hogy ott út legyen.  Ennek tudatában lehetne 
majd dönteni.  

Hertel László: Amennyiben az önkormányzatnak lesz anyagi lehetősége a beruházás megvalósítására, 
abban az esetben, a megvalósítást megelőzően kikérjük kérdőív segítségével a lakosság véleményét.  

Tájékoztatja a képviselőket, hogy az érintett területen van a törökkút, melynek felújításával 
kapcsolatosan elmondja, hogy Varga István kútfúró vállalná a kút tisztítását. Megkérdezi a 
képviselőket, hogy kérjen-e erre vonatkozóan az önkormányzat árajánlatot.  

A képviselők egyetértenek a polgármester javaslatával.  

Erdélyi Balázs: Tájékoztatja a képviselőket, hogy egy tájépítész megnézi a Faluház körüli területet, 
hogy hogyan lehetne a területet rendezni.  

Továbbá az önkormányzat segítségét szeretné kérni, a Mária útvonal mellett lévő tisztás 
tereprendezéséhez. A kezdeményező Heinczinger Miklós, aki a tisztáson, egy Mária szobrot szeretne 
felállítani.  

Hertel László: Az önkormányzat lehetőségei szerint a felkérésnek eleget fog tenni 

Puskás Szilveszter: Azt tudni kell, hogy a községen hosszában keresztülvezet a Mária út. Az 
önkormányzatnak több épülete is van az Mária út mellett, ahol esetleg szálláshelyet is ki lehetne 
alakítani. Idegenforgalmi szempontból előnyös lenne. 

10. Egyebek 
 

 Sződ Községért Közalapítvány kuratóriumi tagok lemondásának elfogadása, az 
új tagok megválasztása 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a Sződ Községért Közalapítvány Alapító Okiratának 
módosítása szükségessé vált. Ugyanis az elnök jelezte, hogy két kuratóriumi tag, Barabás Beáta és 
Onodi Attila tisztségéről lemond, és helyettük új tagok megválasztása szükséges. A testületnek először 
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a két tag lemondására vonatkozóan kell határozatot hoznia. Felkéri a képviselőket, hogy szavazzanak. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

5/2005.(II.05.)  HATÁROZATA 

 
Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete Barabás Beáta (2134 Sződ, Rákóczi F. u. 50. ) és 
Onodi Attila (2134 Sződ, Tabán u. 14.) a Sződ Községért Közalapítvány kuratóriumi tagjainak 
lemondását elfogadja.  

Határidő: azonnal                                                                                   Felelős: polgármester 

Hertel László: Az alapítvány kuratóriumi tagjának az elnök Gergely Lászlót, Gergelyné Hanga 
Krisztinát, és Vadon Ildikót javasolja. Az új PTK. alapján elnökhelyettes megválasztása is szükséges. 
Az elnökhelyettesnek Almási Krisztiánt javasolja az elnök, a Felügyelő Bizottság egyetértésével.  

Kéri a képviselőket, hogy mondják el javaslataikat az előterjesztéssel kapcsolatosan. A képviselők 
nem kértek szót, szavazásra bocsájtja az alapítványi tagok, illetve az elnökhelyettes megválasztását. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

6/2005.(II.05.)  HATÁROZATA 

 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Sződ Községért Közalapítvány kuratóriumi 
tagjainak 

Vadon Ildikót (2600 Vác, Szent Flórián tér 30.) 

Gergely Lászlót (2134 Sződ, Rákóczi F. u. 57.) 

Gergelyné Hanga Krisztinát (2243 Kóka, Felsővásártér u. 7.), 

továbbá 

kuratóriumi tagjának és elnök helyettesének Almási Krisztiánt (2134 Sződ, Tabán u. 3.) 
megválasztja.  

Határidő: azonnal                                                                                   Felelős: polgármester 

 

 Tájékoztatás a térfigyelő kamerarendszer kiépítésére vonatkozó pályázattal 
kapcsolatosan 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy az elmúlt év elején benyújtott térfigyelő 
kamerarendszer kiépítésére benyújtott pályázat forráshiány miatt elutasításra került. Továbbra is 
figyelemmel kíséri az önkormányzat a pályázati lehetőségeket. 

 DMRV Zrt levelének ismertetése 
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Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a DMRV Zrt megkereséssel fordult az 
önkormányzathoz, és arról tájékoztatott, hogy a szennyvíztisztító telepen vegyszertartály és adagoló 
szivattyú beszerzése szükséges. Ennek költsége 638.400.- forint + ÁFA. A DMRV Zrt-vel felveszi a 
kapcsolatot annak érdekében, hogy ez az összeg  a bérletid díj terhére kerüljön jóváírásra.   

 Volán Zrt megkeresésének ismertetése 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a VOLÁNBUSZ Zrt megkereséssel élt az 
önkormányzat felé, és kérte, hogy a buszforduló útburkolata javításra kerüljön. Erre vonatkozóan, 
amikor az idő enged,i a szükséges munkát az önkormányzat el fogja végezni. Addig a kátyúk 
feltöltését a közmunkások a Falugazda irányításával elvégzik.  

Puskás Szilveszter: Jelzi a képviselőknek, hogy József Attila utca és Dózsa György út 
kereszteződésénél hatalmas gödrök alakultak ki a felhordott kövek miatt. Javasolja, hogy az 
önkormányzat a közút kezelőjével közösen a kátyúkat javítsa ki.  Elmondja, hogy ezt már korábban 
többször is jelezte, az úthibák megelőzése érdekében 

Hertel László: Az önkormányzat a keletkezett kátyúkat ki fogja javítani. 

Juhász István: Tájékoztatja a képviselőket, hogy egy Árpád utcában élő családanya észrevételt tett az 
élelmezésvezetővel kapcsolatosan. Ugyanis a családban élő óvodásgyermek speciális étkeztetést 
igényel, de ezt az intézmény nem biztosítja.  

Podhorszkiné dr. Buránszki Bernadett: Elmondja, hogy beszélt az élelmezésvezetővel, és már 
valamilyen szinten ez a probléma megoldódott. 

Dr.Bojtayné Benedek Gabriella: Azt tudni kell, hogy a kérelmező, illetve a gyermek nem 
rendelkezik a községben állandó lakcímmel, ezért az étkezés iránti kérelem elutasításra került.  

Hertel László: A speciális étkeztetés többletköltséget jelent az önkormányzat részére, melyet a 
szociális segélykeret terhére lehet biztosítani, 

Erdélyi Balázs: Megkérdezi, hogy van-e diétás étkeztetés a konyhában? 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella. Jelenleg nincs. 

Erdélyi Balázs: Ez probléma, mert ezt törvény írja elő. Ezt az önkormányzatnak biztosítania kell. 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: A többféle étrendet a konyhán nem tudják megoldani, csak 
beszállító útján. 

Hertel László: Amennyiben a szociális keret erre lehetőséget biztosít, akkor az étkeztetést biztosítani 
fogja az önkormányzat. 

Erdélyi Balázs: A Magyar Kultúra Napjával kapcsolatosan észrevételt tesz a testület felé. 
Nehezményezi, hogy az ünnepségen a kultúrával kapcsolatosan nem került megemlítésre a Sződ 
Község Közalapítvány, a Szülők Néptánca, illetve Heincziner Miklós sem. A Közalapítvány eddig 
háromszor nyertek el pályázati támogatást, Táncház szervezéséért. A Szülők Néptánca számos 
önkormányzati rendezvényen lépett fel, Heinczinger Miklós pedig több önkormányzati rendezvényen 
közreműködött.  
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Hertel László: Javasolja, hogy az oktatásért és a kultúráért felelős tanácsnok és a Faluház vezetője 
szorosabb kapcsolatot tartson egymással, beszéljék meg az ilyen jellegű problémákat, hogy a jövőben 
ebből ne legyen kellemetlenség. 

 

További napirendi pont,  a mai ülésen nincs, hozzászólás a képviselők részéről nem érkezett, az ülést 
21.30 órakor bezárja. 

Kmft.  

……………………………………                               ……………………………………… 
Hertel László polgármester                                            dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 
 
 
  ……………………………………… 
Podhorszkiné dr. Buránszki Bernadett  
          jegyzőkönyvhitelesítő 


